
Razprava
tudi o
varovanju
okolja
Prlčakovaff )•, da bodo zbori

občlnsk* ikupičlne na tefah
v začetku dacambra najvač
pozornostl namanlli ur«tnl£a-
van|u občinsk« rasoluclfe v la-
to*n|ih prvlh develih mesedh.

Res bodo gradivo dobili &ele
na sejah, toda napovedana
uvodna obrazlozitev k analizi,
ki jo pripravlja izvrSni svet, obe-
ta še bolj sveže podatke pred-
vsem o tekočth gospodarskih
gibanjih in tezavah, s katenmi
se sooča tudi bežigrajsko go-
spodarstvo.

Na sejah, ki so sklicane za 2.
december, bodo zbori poleg
drugih vpraSanj obravnavali tu-
di program sanacije najbolj pe-
rečih problemov s področja va-
rovanja in izboljSevanja okolja
v občini. Ta program je nastal
po junijski delegatski razpravi
o problemih na podrofiju var-
stva okolja in podrobno prika-
zuje uresničevanje sanacijskih
programov na posamezmh po-
dročjih. ki so bili sprejeti v or-
ganizacijah združenega dela,
pa tudi sanacijske ukrepe, za
katere so zadolženi posamezni
organi, organi2acije in samou-
pravne interesne skupnosti.


